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Subject: RE: Post COVID/ EU Gezondheidsraad
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ne EE
We hebben nu het volgende als spreeklijn voor het COVID debat van morgen aan PDCZ voorgesteld, conform wat ik je

vrijdag mailde.

5.1.2i Concept

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

van:[IEEE
Datum: zondag 11 dec. 2022 10:10 P

Aan: . invws.nl>

Kopie: | ws. nl

ESE viv: 1

Onderwerp: RE: Post COVID / EU Gezondheidsraa

Veel dank helder verhaal, fijn dat het goed is verlopen. Ik hoor morgen vanBEbedoeling van gesprek is, dan heb ik

meer duidelijk wat ik eventueel nog nodig heb!

Groet,

5.1.2e



968420

Verzonden: vrijdag 9 december 2022 19:15

Aan: 5.1.2e ) EE @minvws.ni>

CC: BIEN. <ERIEEES @ minvws.nl>

Onderwerp: Post COVID / EU Gezondheidsraad

De EU Gezondheidsraad is afgelopen, het zit er op!

Minister heeft goede bilaterale gesprekken en marge van de Raad gevoerd over twee prioritaire thema'’s, te weten i) ontwikkeling
en betaalbaarheid van geneesmiddelen voor ‘unmet medical need’ en ii) post COVID.

Ten aanzien van dat eerste gaan we met GMT en Dco aan de slag om zijn internationale inzet verder voor hem te concretiseren.

Ten aanzien van post COVID hebben we onderstaand lijntje gehanteerd voor de media. Dat geeft het goed weer. Ik wil -

nadrukkelijk samen met PDCZ - bekijken hoe we dit nu verder nog concreter kunnen uitwerken. Daarbij is de Raad van maart in elk

geval weer een belangrijke mijlpaal.

Belangrijk in elk geval de inzet goed te blijven toetsen bij minister en ook zijn PA ivm de inzet van D66.

Waar nodig kan ik je voor je overleg a.s. dinsdag uiteraard van verdere input voorzien!

Fijn weekend,

Groet RL

Post COVID; Belangrijke groep patiénten, wil ik iets voor doen!

Nationaal de actie mbt kennisagenda. bundelen van kennis, het opstellen van adviezen op het gebied van

kansrijke behandelingen en het identificeren van kennishiaten, nationaal en internationaal. Q1 2023.

Ik heb me in Brussel vandaag verder ingezet voor meer internationale samenwerking en bundeling van

krachten ten aanzien van onderzoek naar en het behandelen van post-COVID. (Ook al sept Praag informele

Raad, bila’s etc.)

lk voel ik mij aangemoedigd door de positieve reacties (vanuit o.a. Duitsland, lerland, Italig, Belgié,

Denenmarken, Portugal, Frankrijk). Het belang van samenwerking wordt breed gedeeld door andere

ministers die in eigen land met hetzelfde worstelen.

Commissaris Kyriakides gaf aan Europese samenwerking op terrein van post COVID als een belangrijke

prioriteit te zien en daarop te willen blijven inzetten.

1)
Tot nu toe heeft de Commissie circa 43 miljoen euro heeft geinvesteerd in post-COVID onderzoek (Horizon

Europe). Vanuit Nederland nemen het UMC Groningen, VUMC en UMC Utrecht deel aan grote projecten.

2)
De Commissie heeft opdracht gegeven aan een expertpanel om zich te verdiepen in post-COVID en

adviezen uit te brengen. Eind dit jaar.

3)
Ook is NL actief betrokken bij een wetenschappelijk advies comité dat de Commissie adviseert over post

CoVID.
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Ik wil me blijvend inzetten op Europese codrdinatie en internationale samenwerking. Dat verdienen de

mensen die blijven kampen met post COVID.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: vrijdag 09 dec. 2022 5:56 PM
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Onderwerp: FLITS EPSCO 9 December

FLITS EPSCO 9 December

+ Het beleidsdebat ging over de aankoop van COVID-19 vaccins. LS roepen de CIE op om voor meer flexibiliteit te zorgen in

de contracten. Voorkomen moet worden dat vaccins gekocht worden die vernietigd worden. CIE zal in januari een

stuurgroep vaccins op politiek niveau organiseren met BionTech Pfizer. LS verschillen van mening of ze verder willen in EU

verband met vaccinaankopen of niet.

+ Daarnaast vraagt NL aandacht voor post-covid en de nood voor samenwerken rendom het uitwisselen en verbinden van

onderzoeken, BEL steunt dit. CIE heeft een expertgroep gevraagd om kennis te bundelen.

* Raadsaanbeveling kankerscreening is aangenomen, CIE betreurt het ambitieniveau, maar SPA, NL, FIN, BEL en DEN vinden

dat de tekst de juiste balans heeft tussen ambitie en de stand van de wetenschap.
+ CIE gaf een update van de implementatie van de medische hulpmiddelen richtlijn, en stelt voor de 19 acties die

geidentificeerd zijn door de MDCG te implementeren. Ze erkennen naar aanleiding van het non-paper van DUI, FRA, IER dat

ook wettelijke aanpassingen nodig zijn. De CIE stelt voor om inderdaad op basis van risicoklasse de implementatietermijn aan

te passen. Hoog risico medische hulpmiddelen opnieuw certificeren vanaf 2027 en laagrisico vanaf 2028. LS benadrukken het

belang van een wettelijke aanpassing en verzoeken de CIE hier zo snel mogelijk mee te komen. CIE komt binnen enkele dagen

met concrete voorstellen.

* CIE gaf een update over de stand van zaken rondom nieuwe wetgeving geneesmiddelen. Deze wordt eind maart 23

verwacht. Hierin komen vijf speerpunten te staan, waaronder het steunen van innovatie, maar ook de ontwikkeling van

antibiotica. NL geeft aan hoe belangrijk het is de juiste incentives te hebben voor geneesmiddelen en antibiotica. NL

benadrukt het non-paper dat gesteund werd door 13 LS met daarin de boodschap dat non-transferable exclusivity vouchers

niet de juiste oplossing zijn voor de ontwikkeling van nieuwe antibiotica. DUI geeft ook aan dat de vouchers niet de

oplossingen zijn.
* DUI, met steun van vele LS, riep CIE en EMA op om de problemen met het Clinical Trials Information System op te lossen

voor gebruik van het systeem verplicht wordt op 1 februari 2022. Naast technische oplossingen moet CIE overwegen de

wettelijke termijn te verlengen en moet EMA een terugvaloptie ontwikkelen indien het systeem niet naar behoren

functioneert.

Hartelijke groet,
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